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Abstract (en)
[origin: WO8000589A1] This device comprises two pairs of rigid platens (8, 9) intended to be placed against the facings of the glass plate, the
platens of each pair being linked by flexible bent straps curved in a U-form and surrounding the edges of the glass panel. Hooking means (14)
are provided on the platens and adjustable ties (18, 19) can be secured in or on these means for blocking by clamping of the device round a door
or a glass panel. Lateral shapings on the platens form guides (10) for corresponding shapings on the edges of the string-courses (4) whose axial
positionning is secured by means of stops (25). This lay-out allows, given a small number of standardized articles, to set up string courses on doors
or panels of very different widths.

Abstract (fr)
Dispositif formant bandeau, pouvant servir de support de serrure, pour portes ou panneaux plans, notamment en glace. Ce dispositif comprend deux
paires de platines rigides (8, 9) destinees a s'appliquer contre les faces de la glace, les platines de chaque paire etant reliees par des feuillards
souples recourbes en U (13) et entourant les bords de cette glace. Des moyens d'accrochage (14) sont prevus sur des platines et des tirants re (18,
19) peuvent etre accroches dans ou sur ces moyens pour le blocage par serrage du dispositif autour d'une porte ou d'un panneau de glace. Des
profilages lateraux des platines forment des glissieres (10) pour des profilages correspondants des bords de bandeaux (4), dont le positionnement
axial est assure par des butees (25). Cet agencement permet, a partir d'un petit nombre de pieces normalisees, de poser des bandeaux sur des
portes ou panneaux de largeurs tres differentes.
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